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1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas. Britt-Marie Ekvall välkomnas till rådet.  

 
2. Val av ordförande och vice ordförande  

Leif Johansson väljs till ordförande och Clarence Kopparberg till vice 

ordförande för året 2025. 

 

3. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs.  

 

4. Val av justerare 
Clarence Kopparberg och Leif Johansson.  

 

5. Föregående protokoll 

Rådet godkänner förgående protokoll.  

 

6. Förvaltningen rapporterar 

Avdelningschef Lena Hedin informerar om sprängningen i 

Hammarbyhöjden som inträffade för en vecka sedan. Krisstödjare 

var snabbt på plats. Förutom gärningspersonen var det ingen som 

blev skadad.  

 

Vidare berättar Lena att omorganiseringen i och med den nya 

chefsstrukturen nu är på plats. Hennes avdelning heter numera stöd, 

service och omsorg.   

 

En rådsmedlem frågar om förvaltningen mottagit en remiss om en 

motion angående träffpunkter som respekterar seniorers egna val 

kommit till Skarpnäck. Lena svarar att det har den inte. Rådet frågar 

kring Skarpnäcks träffpunkters regler.  

 

7. Frågor inför nämndsammanträdet 12 december 2024 

 

§ 7  

Verksamhetsberättelse 2024 för Skarpnäcks Stadsdelsnämnd 

Rådet lägger till ett förtydligande på sida 32 angående 

förvaltningens träff  med PRO Bagarmossen. Det var en cirkel hos 

PRO Bagarmossen som besökte gällde.  

 

En rådsmedlem frågar hur förvaltningen arbetar för att kvinnor och 

män ska få vård på lika villkor. Lena berättar att det finns mycket 

som görs, bland annat vid ärendedragning inför biståndsbeslut så 

talas det inte om huruvida det är en man eller kvinna som avses. Så 

att detta inte har möjlighet att påverka utfallet.    
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En rådsmedlem frågar om hur man kan se att språkombuden har 

höjt kvalitén. Lena berättar att det går bland annat att se i den 

sociala dokumentationen samt att kontroller och uppföljningar görs. 

Vidare säger hon att språkutbildning är ett arbete som måste arbetas 

med långsiktigt.  

 

En fråga ställs huruvida HBTQ seniorboendet på Östermalm är det 

enda boendet i Stockholm stad. Lena svarar att det stämmer, men att 

det även finns i kranskommuner. Rådet konstaterar att det är bra att 

det finns men menar att målet trots allt borde vara att de inte behövs 

och att alla ska känna sig bekväma på alla boenden.  

 

Den låga svarsfrekvensen på brukarundersökningar lyfts och vad 

man kan göra åt det. Lena berättar vad förvaltningen gör men att det 

är svårt att få fler att svara. Hon berättar att det även jobbas mer och 

mer med individuppföljningar, vilket ger bättre träff. Rådet 

diskuterar att även anhörigas åsikter behövs men att de är viktigt att 

skilja dessa åt.   

 

En rådsmedlem frågar angående samverkansmötena med 

primärvården och geriatriken och hur dessa fungerar. Lena berättar 

att samverkansmöten genomförs och att utvecklingen av mötena 

behöver fortsätta. En utvecklingsledare för God och nära vård och 

omsorg har anställts och kommer bland annat ha uppgiften att 

arbeta med mötesformer för samverkan. 

 

En rådsmedlem frågar om arbetslag och områdesindelning för 

hemtjänsten. Lena förklarar att målet med detta är att det ska bli 

färre personer som går till respektive kund. Rådet konstaterar att det 

hade varit bra att få med även den privata hemtjänsten på detta.  

 

§ 8  

Medborgarförslag upprustning av park 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens svar.   

 

§ 9  

Medborgarförslag bygga en skatepark i Kärrtorp 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens svar.   

 

§ 10  

Skrivelse om kriminella nätverk som kopplas till 

HVB-hem och familjehem 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens svar.   

 

§ 11  
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Skrivelse angående arbete mot heders- och 

Fostringsresor 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens svar.   

 

 

§ 12  

Motion om låghastighetszoner för elsparkcyklar 

Rådet konstaterar att det är en högst aktuell fråga. Rådet ställer sig 

bakom förvaltningens svar.   

 

§ 13  

Naturvårdsverkets skrivelse Beräkning av kostnader 

för att transportera bort och behandla engångsplast 

som skräpar ned 

Rådet diskuterar att det är en svår fråga att lösa och att producenten 

borde ta större ansvar. Rådet ställer sig bakom förvaltningens svar.   

 

Rapporter 

Inga övriga rapporter.  

 

Övriga frågor- *balanslistan. 

Ett besök till KTC (kliniskt träningscentrum) tas upp. Lena 

meddelar att hon ska prata med Enskede-Årsta-Vantör om när detta 

kan ske.  

 

 

Justeras med elektronisk signatur: 

 

Clarence Kopparberg 

 

Leif Johansson  

 

Sekreterare Emma King  

 

  


